
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 10.11.2015

YMSE

Følgjande dokument vart delt ut:

Praktisk informasjon til nye medlemer knytt til arbeid i utvala.

Møteprotokoll frå møtet i administrasjonsutvalet 9.nov.

Skriv frå EBA Vestenfjeldske datert 5. nov. 2015

Informasjon om Skoletinget 14.-15. januar 2016.

Skriv frå rektor v/Fana gymnas Leif Sigurd Danielsen.

Vedk. Sak 78/15 Dimensjonering av Studiespesialiserande (ST).

I samband med sak 78/15 sette representanten Alexander Fosse Andersen fram følgjande «bestilling» til 

administrasjonen:

«1. Ber administrasjonen gjøre en vurdering av å flytte MK til Arna vgs sine lokaler, jfr. vedtak i 

      skolebruksplanen, blant annet med tanke på 

- kostnad ved evt. ombygging

- plankapasitet

2. Ber administrasjonen legge frem anslag på kostnad på evt. rehabilitering av Fana gymnas». 

OPEN TIME

Alexander Fosse Andersen stillte spørsmål til fylkestannlegen om ny tannlegevakt i Bergen.

Fylkestannlegen svara på spørsmålet.

Tor Andre Ljosland stillte spørsmål vedk. fylkesbiblioteket:

«Er fylkesbibliotekets e-bøker tilgjengelig for utleie på Bergen kommunes bibliotek? Hvis nei, hva 

kan gjøres for å få dette til?».

Spørsmålet blir oversendt kulturavdelinga i HFK.

Daniel Charles Hextall stillte spørsmål om elevar som mister opplæringsretten.

Fylkesdirektør opplæring svara på spørsmålet.

Solbjørg Marjala stillte spørsmål rundt budsjettoversikt og finansieringsmodell for privatskular i Hordaland.

Spørsmålet blir oversendt administrasjonen.

Fylkesdirektør opplæring orienterte kort om behov og rettar som flyktningar i aldersgruppa 15 – 18 år vil 

ha vedk. vidaregåande opplæring.  Saka vert å koma attende til.


